



Date: 10 February 2021

التاريخ: 10 فبراير 2021

Mr. Hassan Abdulrahman AL SERKAL  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, United Arab Emirates.

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي ، الامارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Results of Board of Directors Meeting

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس ادارة بنك دبي التجاري ش.م.ع.

Kindly be advised that a meeting of the Board of Directors of Commercial Bank of Dubai P.S.C. was held on Wednesday, 10 February 2021 at 9 a.m. The following matters were discussed and approved:

نود احاطتكم علماً بأن مجلس ادارة بنك دبي التجاري ش.م.ع. عقد اجتماعاً على الساعة التاسعة من يوم الاربعاء الموافق 10 فبراير 2021 وناقش ووافق على البنود الرئيسية بجدول الاعمال:

- Minutes of the Board Meeting held on 16 December 2020.
- Financial Statements for the year ending 31 December 2021.
- Proposed cash dividend distribution of 20% of the Bank's capital as at 31 December 2020 being a total amount of AED 560.5Mn.
- The General Assembly Meeting of the shareholders of the Bank to be held on Wednesday 17 March 2021 at 4:30p.m.

- محضر اجتماع مجلس الادارة المنعقد بتاريخ 16 ديسمبر 2020.
- البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2020
- مقترح للجمعية العمومية السنوية للمساهمين بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 20 % من رأس مال البنك كما هو عليه في 31 ديسمبر 2020 أي مبلغ 560.5 مليون درهم.
- تحديد يوم الاربعاء الموافق 17 مارس 2021 على الساعة الرابعة والنصف مساء كموعّد عقد اجتماع الجمعية العمومية لمساهمي البنك.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،

د. سهيل التائب  
Chief Legal and Governance Officer  
مدير الشؤون القانونية والحوكمة

